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Dato: 18. juni 2020 

J.nr. 175-20 

 

A/B MARIENDALSVEJ 62-64 

GENERALFORSAMLINGSREFERAT 

Dato Torsdag den 18. juni, kl. 20.00  

Sted/Adresse Mariendalsvej 62-64, i baghaven. 

Til stede 22 andelshavere, heraf 2 med fuldmagt 

Endvidere 
deltog 

Advokat Steen Thomsen, Adlex-Mürsch Ejendomsadministration A/S 
Administrator Andreas Willer, Adlex-Mürsch Ejendomsadministration A/S 

Bygningskonstruktør Morten Kjær Jakobsen, 2T Arkitekt & Ingeniør 

Dagsorden:  

1  Valg af dirigent og referent 

2  Aflæggelse af bestyrelsens beretning 

3  Forelæggelse af årsrapport 2019 og evt. revisionsberetning samt godkendelse af 
årsrapporten 

4  Forelæggelse af drifts- og likviditetsbudget til godkendelse og beslutning om evt. ændring i 
boligafgiften. Budgettet 01.01.2019/31.12.2020 indeholder stigning i boligafgiften (i 
henhold til forbrugerprisindekset) på 1%. 

5  Forslag 

 5.1 Indtil næste ordinære generalforsamling bemyndiges bestyrelsen til at foretage 
omprioritering af foreningens realkreditlån samt omlægning af eventuel kassekredit/banklån 
til lavere forrentet realkreditlån 

 5.2 Bestyrelsen indstiller den opdaterede vedligeholdelsesplan til godkendelse på 
generalforsamlingen. 

 5.3 Bestyrelsen bemyndiges til evt. at flytte om på vedligeholdelsesplanens projekter mellem 
de enkelte år, såfremt af hensyn til bl.a. økonomi, kapacitet og nødvendighed taler for det. 

 5.4 Bestyrelsen bemyndiges til igangsættelse af følgende projekter i 2020: 
 Udskiftning af faldstammer 
 Udskiftning af varmtvandsbeholdere 

 Udskiftning af altandøre 
 El undersøgelse af om der på fællesområderne, stadig er nogen områder med 

stofledninger 
Vedlagt er projektplan og budget. 

 5.5 Bestyrelsen bemyndiges til at optage supplerende lån til gennemførelse af projekterne i 

2020 og 2021, dog max. kr. 3.500.000. 

 5.6 Bestyrelsen/andelshaver Lotte Trier stiller forslag om ændring af YouSee aftale. 

 5.7 Andelshaver Lotte Trier stiller forslag om benchmark analyse på området for administrator 

 5.8 Andelshavere Ana M. Chirita, Lise Hannibal og Andrew Blackwell stiller forslag til ændring af 
reglerne om hundehold i foreningen. 

6  Valg til bestyrelsen 
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6.1 Valg af bestyrelse 

På valg er: 
 

Næstformand Janne Flora Genopstiller ikke 

Kasserer Mette Boring Genopstiller ikke 

Suppleant Lise Hannibal Genopstiller ikke 

Suppleant Marianne Hjarsø Genopstiller ikke 

7  Valg af administrator:  

Adlex-Mürsch Ejendomsadministration A/S indstilles til genvalg 

8  Valg af revisor:  

GLB Revision indstilles til genvalg 

9  Eventuelt 
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1 Valg af dirigent  
Dirigent Formand Lotte Trier (herefter LT) foreslog på bestyrelsens 

vegne advokat Steen Thomsen (herefter ST) fra ADLEX-
MÜRSCH Ejendomsadministration A/S som dirigent. ST blev 
valgt som dirigent uden modkandidat.  

ST valgtes som 
dirigent. 

Lovligt 
indvarslet 

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt 
indvarslet i henhold til foreningens vedtægter. Ingen fra 
generalforsamlingen havde på opfordring indvendinger mod 
generalforsamlingens lovlighed. 

 

Beslutnings-
dygtig 

Dirigenten konstaterede, at ud af foreningens 40 
medlemmer var 22 repræsenterede, heraf 2 ved fuldmagt. 
På den baggrund konstaterede dirigenten, at 
generalforsamlingen var lovlig og beslutningsdygtig til 
behandling af alle dagsordenens punkter. 

 

Referent Administrator Andreas Willer (herefter AWH) blev valgt som 
referent. Referenten præciserede, at referatet ville blive 
udarbejdet som et beslutningsreferat med en gengivelse af 
aftenens beslutninger, og således at referatet ikke vil 
indeholde udførligt referat af aftenens diskussioner.  

AWH valgtes som 
referent. 

 

2 Bestyrelsens beretning  

 Formand LT henviste til den omdelte beretning. 

 

Beretningen er vedlagt referatet. 

Beretningen blev 

taget til 
efterretning. 

 Spørgsmål og kommentarer  

Affald En andelshaver spurgte hvad problemet med affald er, og 

hvorfor det stod nævnt i bestyrelsens beretning. 

 

Bestyrelsen forklarede, at de jævnligt modtager klager over 

fra andelshavere over forkert sorteret affald, og at 
bestyrelsen bruger alt for meget tid på disse klager, hvorfor 

det står nævnt i beretningen.  

 

En andelshaver bad om navn på de der ikke sorterer affald.  

 

Bestyrelsen oplyste, at de hverken kan eller må gå igennem 

affald for at identificere andelshavere. 

 

Bestyrelsen forklarede, at genboejendommen også har smidt 

affald i foreningens containere. 

 

Retssag om 

skimmelsvamp 

En andelshaver spurgte om retssagen ved skimmelsvamp 

dommen, og om hvorfor bestyrelsen ikke havde fulgt 

andelshaverens råd, som bestyrelsen selv havde forespurgt. 

Samt ville andelshaveren høre om formandens rolle i 

retssagen. 

 

Bestyrelsen forklarede, at sagen blev gennemgået efter 
afgørelse sammen med advokat og formand. Bestyrelsen 
oplyste, at der på det møde blev stemt om hvorvidt sagen 

skulle ankes. Formanden stemte også på dette møde. 
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Bestyrelsens fortalte, at efter dommens offentliggørelse, 

blev dommen gennemgået med advokat og formanden, 

hvorefter et flertal besluttede at gå videre med retssagen. 

 

Bestyrelsen forklarede, at ansvaret i sagen ikke kunne 

placeres, og derved var omkostningen blevet placeret på de 
stærkeste skuldre, som i denne sag havde været foreningen. 

Der var ikke fundet en vinder af sagen, og andelshaveren 

havde fået dækket sine omkostninger. 

 

Bestyrelsen fortalte, at den del af bestyrelsen som 

håndterede sagen mente, at foreningen var den forkerte 
sagsøgte, og at sagen var et anliggende mellem andelshaver 
og formand. Foreningens advokat havde været enig, 

hvorimod andelshavers advokat havde været uenig. 

Neutralitet En andelshaver kommenterede på beretningens politiske 

farve og bad om mere neutralitet. 

 

Bestyrelsen tog kommentaren til sig. 

 

Valuarvurdering En andelshaver spurgte om, hvornår det var blevet vedtaget 

at foreningen skulle bruge valuarvurdering hvert år. 

 

Bestyrelsen forklarede, at når man som forening først har 

valgt at overgå til valuarvurdering, fremfor en offentlig 
vurdering, er det lovpligtigt at indhente en valuarvurdering 

til hvert regnskabsår. 

 

 

3 Forelæggelse af årsrapport 2019 og evt. 
revisionsberetning samt godkendelse af årsrapporten 
og andelsværdi 

 

ST gennemgik hovedposterne i årsregnskabet. 

Regnskabet blev 
enstemmigt 
vedtaget.  

Indtægter De samlede indtægter udgjorde kr. 2.002.436. Heraf kr. 
1.969.173 i boligafgift. 

 

Omkostninger Der var afholdt driftsomkostninger på kr. 1.107.309 og 
finansielle omkostninger på kr. 1.103.962. 

 

Årest resultat Efter afskrivninger og finansielle omkostninger/renter blev 
årets resultat et underskud på kr. 108.835. 

 

Andelsværdi Andelsværdien blev enstemmigt vedtaget til  kr. 24,00 

 Spørgsmål og kommentarer  

 ST forklarede, hvordan det nye lovindgreb vedrørende 
boligreguleringslovens § 5, stk. 2 påvirker 
valuarvurderinger og dermed værdifastsættelsen af 
ejendommen. 

 

 

4 Forelæggelse af drifts- og likviditetsbudget til 
godkendelse og beslutning om eventuel ændring af 
boligafgiften og á conto bidrag.  

Budgettet 01.01.2019/31.12.2020 indeholder stigning i 
boligafgiften (i henhold til forbrugerprisindekset) på 1%. 

Budgettet blev 
enstemmigt 
vedtaget.  
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ST forelagde drifts- og likviditetsbudgettet for 2020. 

 Spørgsmål og kommentarer  

 Der var ingen spørgsmål eller kommentarer.  

 

5 Forslag Beslutning  

5.1 Indtil næste ordinære generalforsamling bemyndiges 
bestyrelsen til at foretage omprioritering af foreningens 
realkreditlån samt omlægning af eventuel kasse-
kredit/banklån til lavere forrentet realkreditlån. 

Forslaget blev 
enstemmigt 
vedtaget.  

 Spørgsmål og kommentarer  

 LT forklarede, at bestyrelsen ønskede denne bemyndigelse 
for at kunne kurssikre når renten er lavest. 

 

 Vedtagelse  

 Forslaget vedtages ved simpelt flertal jf. vedtægternes § 27.  

 

5.2 Bestyrelsen indstiller den opdaterede vedligeholdelsesplan 
til godkendelse på generalforsamlingen. 

Forslaget bortfaldt 
og blev til et 
orienteringspunkt. 

 Spørgsmål og kommentarer  

Gennemgang af 
vedligeholdelses-
plan 

Morten Kjær Jacobsen (herefter MKJ) fra 2T Arkitekt & 
Ingeniør gennemgik den opdaterede vedligeholdelsesplan. 

 

 LT forklarede, at den opdaterede vedligeholdelses plan var 
ønsket på den forrige generalforsamling. 

 

Malerier 

 

En andelshaver spurgte om foreningens malerier i 
opgangene ville blive bevaret. 
 
Bestyrelsen forklarede, at malerierne skal bevares og at der 
er taget kontakt til fonde for at bevare dem. Bestyrelsen 
fortalte, at der skal konservator på sagen og at der skal 
gøres adgang for offentligheden, hvis en fond skal bevare 
malerierne. 

 

Fast 
vedligeholdelses-
plan 

En andelshaver spurgte om vedligeholdelsesplanen var fast 
for 0-5 år. 
 
ST forklarede, at punktet blev til et orienteringspunkt, da 
vedligeholdelsesplanen ikke er bindende og at bestyrelsen 
derfor ikke udelukkende skal handle ud fra denne. 

 

 Vedtagelse  

 Forslaget vedtages ved simpelt flertal jf. vedtægternes § 27.  

 

5.3 Bestyrelsen bemyndiges til evt. at flytte om på 

vedligeholdelsesplanens projekter mellem de enkelte år, 
såfremt af hensyn til bl.a. økonomi, kapacitet og 
nødvendighed taler for det. 

Forslaget blev 
enstemmigt 
vedtaget.  

 Spørgsmål og kommentarer  

 LT forklarede, at faldstammeprojektet er første prioritet og 
at altandøre laves, hvis der findes tid og penge til projektet. 
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 Vedtagelse  

 Forslaget vedtages ved simpelt flertal jf. vedtægternes § 27.  

 

Orientering En andelshaver forlod generalforsamlingen og herefter var 
kun 21 medlemmer tilstede, heraf 2 med fuldmagt. 

 

 

5.4 Bestyrelsen bemyndiges til igangsættelse af følgende 

projekter i 2020: 
 Udskiftning af faldstammer 

 Udskiftning af varmtvandsbeholdere 
 Udskiftning af altandøre 
 El undersøgelse af om der på fællesområderne, 

stadig er nogen områder med stofledninger 
Vedlagt er projektplan og budget. 

Forslaget blev 
vedtaget med 20 
stemmer for, 1 
stemmer imod og 
0 stemmer 
hverken for eller 
imod.   

Gennemgang 
 

MKJ gennemgik faldstammeprojektet, og svarede på 
spørgsmål fra andelshaverne. 

 

Byggeplads 
 

MKJ fortalte, at der vil blive opsat afdækning i alle boliger og 
på adgangsveje, samt vil der på byggepladsen blive opsat 
skurvogne og hegn. 

 

Faldstammer 

 

MKJ forklarede, hvordan nedtagning samt bortskaffelse af 
eksisterende faldstammer vil blive foretaget. MJK fortalte, at 

der vil blive leveret og monteret nye faldstammer horisontalt 
samt vertikalt.  
 

MJK forklarede, at der også vil blive foretaget udskiftning af 
alle gulvafløb, samt blive opsat rottespærre i kælderen og i 
jorden. 

 

Komple-
menteringer 

MJK forklarede processen omkring hvordan nedtagning samt 
genmontering af indmurede faldstammer, rørskakter, 

nedhængte lofter og skabe vil fungere i praksis når arbejdet 
påbegyndes.  

 
MJK gjorde andelshaverne opmærksomme på, at alle spartel 
samt malerarbejder ikke er inkluderet til tilbuddet. Dog 

forventes der at kunne leveres et tilvalg til en fælles maler 
som andelshavere kan bestille hos den udførende 
entreprenør, på andelshavers egen regning. 

 

Flisebelægning MJK fortalte, at opsætning af fliser er med i tilbuddet, men 
at andelshaver skal sørge for at lægge fliseren klar, når de 

skal opsættes igen. MJK forklarede, at det samme er 
gældende lukning af hul omkring gulvafløb. Her vil hullet 
blive lukket med de fliser andelshaver har lagt. Hvis 

andelshaver ikke har lagt fliser til håndværker, vil hullet blive 
lukket med støvbeton. 

 

Baderum MJK fortalte, at der vil forekomme enkelte baderum, hvor 
der udskiftes gulve og vægge og at de berørte beboere vil 

høre nærmere om dette. MJK forklarede, at der vil blive 
foretaget udskiftning af alle fuger fra væg til væg og fra gulv 
til væg. 
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Afløb i jord MJK fortalte, at man afventer en fælles gennemgang af tv-

inspektionen. 

 

Andet 

 

MJK fortalte, at rådgiverhonorar er inkl., samt at der også er 

afsat et beløb til uforudsete udgifter. 5 sal er ikke med da de 
badeværelser/rør blev etableret da taget blev udskiftet og 
lofterne blev inddraget til boliger i 2009/2010. MJK fortalte, 

at administration, gebyrer og forsikring ikke er indeholdt. Se 
også tilbud/budget ”Faldstamme renovering” som blev 
fremsendt inden GF. 

 

 Spørgsmål og kommentarer  

Kvaliteten i det 
færdige produkt 

En andelshaver var ikke enig projektets færdiggørelse 
omkring det afleverede produkt. 
 
MJK forklarede, at fliser selv skal gemmes af andelshaver 
såfremt at de skal reetableres på badeværelset. MJK 
begrundende, at det giver en samlet billigere pulje og sikrer 
kvaliteten af arbejdet bedre. 

 

Utilfredshed 

 

En andelshaver ytrede sin utilfredshed omkring den tømrer 
som Frederiksberg VVS havde hyret til opgaven. 
Andelshaveren forklarede, hvordan fejl og mangler ved 
forrige projekt var blevet set bort fra og at andelshavers 
køkken var efterladt i dårlig stand. 
 
MJK forklarede, at det handler om et forsikringsprincip og 
omkring hvem der har bevisbyrden. MJK fortalte, at hvis 
entreprenøren ikke mener skaden er forsaget af hans 
håndværkere, og at andelshaver ikke har bevis på modsatte 
er det en svær sag og at det kun er den del i loven der kan 
følges. MJK, fortalte, at entreprisen dengang ikke indeholdte 
spartel og maling. Bestyrelsesmedlem Janne Flora (herefter 
JF) pointerede, at den beslutning var truffet på 
generalforsamling, og at nedsænkede lofter samt rørkasser 
som forhindrer adgang til rør er ulovlige. JF forklarede, at 
der er flere andelshavere som følger reglerne og ikke har 
pakket foreningens rør ind, og at man ikke kan forvente at 
de andelshavere betaler for andre andelshaveres ulovligt 
udførte nedsænkede lofter og rørkasser. 
 
ST opfordrede her alle andelshavere til at tage billeder af 
deres andel inden entreprenøren gik i gang med udskiftning 
af faldstammer. 
 
Andelshaver pointerede, at det afleverede projekt skal være 
i samme kvalitet som da projektet startede. 
 
Bestyrelsen holdte fast i, at dette vil gøre projektet dyrere 
for andelshavere der følger reglementet omkring adgang til 
forenings rør. 

 

Maler En andelshaver spurgte om man selv kunne kontakte 
maleren med egne ønsker omkring sin andel. 
 
MJK forklarede, at det kunne man godt og at det samme er 
gældende for opsætning af ny vvs. MJK begrundende, at 
dette var den eneste mulige løsning og at det kun var 
murerarbejde som var indeholdt i projektet. 

 

Syn og skøn En andelshaver spurgte om kvaliteten i udbuddet.  
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MJK forklarede, at han personligt selv vil gå med rundt til 
syns og skønsrapporter efter entreprisen er færdiggjort. 

Tidsplan og 
varsel 

En andelshaver spurgte om revner i badeværelserne og om 
der ville blive udsendt en tidsplan. 
 
MJK fortalte, at op til flere badeværelser har revner og at de 
vil blive prioriteret efter de revner der er værst, og blive 
skiftet i den rækkefølge. MJK forklarede, at der vil blive 
udsendt en overordnet tidsplan ca. 2 måneder før projektets 
start, men at entreprenøren vil varsle hver andelshaver 
henholdsvis 14 dage og 3 dage før indgang. 

 

Oversvømmelse En andelshaver spurgte om tidligere oversvømmelser i 
kælderen har været relateret til dårlige faldstammer. 
 
MJK forklarede, at det er der meget stor sandsynlighed for. 

 

Strømpeforing 
eller relining 

En andelshaver ytrede sin bekymring og spurgte hvorfor 
man ikke havde valgt strømpeforing eller relining, fremfor at 
udskifte alle rørene. 
 
MJK forklarede, at begge muligheder er blevet undersøgt. 
Strømpeforing vil være minimum dobbelt så dyrt og have 
meget høje startomkostninger, mens at rørene er for gamle 
og porøse til at kunne tåle den rensning der skal til, før 
relining kan finde sted vil skabe alvorlige vandskader flere 
steder.  
 
Såfremt relining skulle finde sted, ville lofter og rørkasser 
alligevel skulle skilles ad, og den gevinst andelshaveren 
dermed forventer der ville være ved en relining findes 
simpelthen ikke. 

 

Til afstemning 

 

ST forklarede, at byggeteknisk rådgivers anbefaling er klar 
og der er blevet redegjort for projektet. ST stiller forslaget 
til afstemning. 

 

 Vedtagelse  

 Forslaget vedtages ved simpelt flertal jf. vedtægternes § 27.  

 

5.5 Bestyrelsen bemyndiges til at optage supplerende lån til 
gennemførelse af projekterne i 2020 og 2021, dog max. kr. 
3.500.000. 

Forslaget blev 
enstemmigt 
vedtaget.  

 Spørgsmål og kommentarer  

Ny låneramme ST forklarede, at den samlede ramme for projekterne i 2020 
og 2021 lå på kr. 4.000.000 og at det er mere hensigts-
mæssigt, at optage et lån for kr. 2.500.000, da foreningens 
likvider er på ca. kr. 2.000.000. 

 

Boligafgift 

 

En andelshaver spurgte om boligafgiften ville stige i 
forbindelse med optagelse af lånet på kr. 2.500.000. 
 
ST forklarede, at et lån som dette vil koste foreningen ca. kr. 
100.000 om året. ST gennemgik foreningens budget og 
konstaterede, at der er råderum til låneoptagelsen uden en 
stigning i boligafgiften. 

 

Bemyndigelse 

 

Bestyrelsen blev bemyndiget til at optage et tillægslån på kr. 
2.500.000. 

 

 Vedtagelse  
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 Forslaget vedtages ved simpelt flertal jf. vedtægternes § 27.  

 

5.6 Bestyrelsen/andelshaver Lotte Trier stiller forslag om 
ændring af YouSee aftale. 

Forslaget bortfaldt.   

 Spørgsmål og kommentarer  

Tilkendegivelse Generalforsamlingen gav sin tilkendegivelse til forslaget og 
der arbejdes videre med at indhente et tilbud fra YouSee. 

 

 Vedtagelse  

 Forslaget vedtages ved simpelt flertal jf. vedtægternes § 27.  

 

5.7 Andelshaver Lotte Trier stiller forslag om benchmark analyse 

på området for administrator. 
 
Forslagsstiller LT motiverede forslaget, og forklarede at det 

ville være sundt at undersøge markedet, for at se om man 
har den rette administrator. 

Forslaget blev 
vedtaget med 
flertal. 

 Spørgsmål og kommentarer  

 En andelshaver opfordrede til, at foreningen undersøgte 
muligheden for at bruge flere likvider på en administrator for 
at lempe bestyrelsens arbejde, samt en lave en undersøgelse 
om karakteren af ydelsen foreningen betaler for. 

 

 Vedtagelse  

 Forslaget vedtages ved simpelt flertal jf. vedtægternes § 27.  

 

5.8 Andelshavere Ana M. Chirita, Lise Hannibal og Andrew 
Blackwell stiller forslag til ændring af reglerne om hundehold 
i foreningen. 

ST gennemgik forslaget og konstaterede at punkt 7 ikke 
kunne føres til afstemning. 

 
Punkt 7 udgår fra forslaget. 

Forslaget blev 
foreløbigt vedtaget 
med 14 stemmer 
for, 7 stemmer 
imod. 

 Spørgsmål og kommentarer  

 JF forklarede, at bestyrelsen ikke kan håndhæve regler 
generelt, og om husdyr specifikt, uanset om de er skrevet 
ned eller ej. 

 

 

 

ST forklarede, at det kun er efter hundeloven kan lade sig 
gøre at påtvinge en andelshaver, at skille sig af med sin 
hund. 

 

 Vedtagelse  

 Forslaget vedtages ved, at mindst 2/3 af foreningens 
medlemmer er til stede, og at 2/3 stemmer for forslaget jf. 
§ 27. 

 

 Forslaget blev foreløbigt vedtaget, da der ikke var mødt 2/3 
andelshaver op. Forslaget kan endeligt vedtages på næste 
generalforsamling med 2/3 stemmer for, uanset antallet er 
fremmødte. 

 

 

6 Valg af bestyrelse  

Til bestyrelsen valgtes: 

Bestyrelsesmedlem Nils Rasmussen 
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Bestyrelsesmedlem Mette Skov Hansen 

Suppleant Nina Andersson 

Suppleant Simone Aslund Friis Pedersen 

Bestyrelsen består herefter af: 

Formand Lotte Trier På valg i 2021 

Næstformand Astrid Vinsand Naver På valg i 2021 

Kasserer Nils Rasmussen På valg i 2022 

Sekretær Agnethe Malmmose Bak Sørensen På valg i 2021 

Bestyrelsesmedlem Mette Skov Hansen På valg i 2022 

Suppleant Nina Andersson På valg i 2021 

Suppleant Simone Aslund Friis Pedersen På valg i 2021 

 

7 Valg af administrator  

 ADLEX-MÜRSCH Ejendomsadministration A/S blev genvalgt  

 

8 Valg af revisor  

 GLB Revision blev genvalgt  

 

9 Eventuelt 

Tjans til 
andelshavere 

En andelshaver foreslog at man i bestyrelsen afgrænsede tjanser til andelshavere. 

Tak til udtrådte 
bestyrelses-
medlemmer 

 

LT takkede af til Janne Flora, Lise Hannibal og Mette Boring. Foreningen takkede 
for det gode samarbejde og gav en afskedsgave til de tre afgående 
bestyrelsesmedlemmer. 

 

 

Herefter takkede ST for god ro og orden.  

 

Generalforsamlingen blev hævet kl. 22.30. 

 

 

I henhold til vedtægternes § 28 skal dette referat underskrives af dirigenten og hele bestyrelsen.  

 

 

Som dirigent:    Som formand:  

 

 

___________________   ___________________   

Steen Thomsen   Lotte Trier   
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Som sekretær:   Som næstformand: 

 

 

____________________   ____________________ 

Agnethe Malmmose Bak Sørensen  Astrid Vinsand Naver 

 

 

 

Som kasserer:   Som bestyrelsesmedlem: 

 

 

____________________   ____________________ 

Nils Rasmussen   Mette Skov Hansen 
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Dato: 18. juni 2020 



J.nr. 175-20 



 



A/B MARIENDALSVEJ 62-64 



GENERALFORSAMLINGSREFERAT 



Dato Torsdag den 18. juni, kl. 20.00  



Sted/Adresse Mariendalsvej 62-64, i baghaven. 



Til stede 22 andelshavere, heraf 2 med fuldmagt 



Endvidere 
deltog 



Advokat Steen Thomsen, Adlex-Mürsch Ejendomsadministration A/S 
Administrator Andreas Willer, Adlex-Mürsch Ejendomsadministration A/S 



Bygningskonstruktør Morten Kjær Jakobsen, 2T Arkitekt & Ingeniør 



Dagsorden:  



1  Valg af dirigent og referent 



2  Aflæggelse af bestyrelsens beretning 



3  Forelæggelse af årsrapport 2019 og evt. revisionsberetning samt godkendelse af 
årsrapporten 



4  Forelæggelse af drifts- og likviditetsbudget til godkendelse og beslutning om evt. ændring i 
boligafgiften. Budgettet 01.01.2019/31.12.2020 indeholder stigning i boligafgiften (i 
henhold til forbrugerprisindekset) på 1%. 



5  Forslag 



 5.1 Indtil næste ordinære generalforsamling bemyndiges bestyrelsen til at foretage 
omprioritering af foreningens realkreditlån samt omlægning af eventuel kassekredit/banklån 
til lavere forrentet realkreditlån 



 5.2 Bestyrelsen indstiller den opdaterede vedligeholdelsesplan til godkendelse på 
generalforsamlingen. 



 5.3 Bestyrelsen bemyndiges til evt. at flytte om på vedligeholdelsesplanens projekter mellem 
de enkelte år, såfremt af hensyn til bl.a. økonomi, kapacitet og nødvendighed taler for det. 



 5.4 Bestyrelsen bemyndiges til igangsættelse af følgende projekter i 2020: 
 Udskiftning af faldstammer 
 Udskiftning af varmtvandsbeholdere 



 Udskiftning af altandøre 
 El undersøgelse af om der på fællesområderne, stadig er nogen områder med 



stofledninger 
Vedlagt er projektplan og budget. 



 5.5 Bestyrelsen bemyndiges til at optage supplerende lån til gennemførelse af projekterne i 



2020 og 2021, dog max. kr. 3.500.000. 



 5.6 Bestyrelsen/andelshaver Lotte Trier stiller forslag om ændring af YouSee aftale. 



 5.7 Andelshaver Lotte Trier stiller forslag om benchmark analyse på området for administrator 



 5.8 Andelshavere Ana M. Chirita, Lise Hannibal og Andrew Blackwell stiller forslag til ændring af 
reglerne om hundehold i foreningen. 



6  Valg til bestyrelsen 
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6.1 Valg af bestyrelse 



På valg er: 
 



Næstformand Janne Flora Genopstiller ikke 



Kasserer Mette Boring Genopstiller ikke 



Suppleant Lise Hannibal Genopstiller ikke 



Suppleant Marianne Hjarsø Genopstiller ikke 



7  Valg af administrator:  



Adlex-Mürsch Ejendomsadministration A/S indstilles til genvalg 



8  Valg af revisor:  



GLB Revision indstilles til genvalg 



9  Eventuelt 
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1 Valg af dirigent  
Dirigent Formand Lotte Trier (herefter LT) foreslog på bestyrelsens 



vegne advokat Steen Thomsen (herefter ST) fra ADLEX-
MÜRSCH Ejendomsadministration A/S som dirigent. ST blev 
valgt som dirigent uden modkandidat.  



ST valgtes som 
dirigent. 



Lovligt 
indvarslet 



Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt 
indvarslet i henhold til foreningens vedtægter. Ingen fra 
generalforsamlingen havde på opfordring indvendinger mod 
generalforsamlingens lovlighed. 



 



Beslutnings-
dygtig 



Dirigenten konstaterede, at ud af foreningens 40 
medlemmer var 22 repræsenterede, heraf 2 ved fuldmagt. 
På den baggrund konstaterede dirigenten, at 
generalforsamlingen var lovlig og beslutningsdygtig til 
behandling af alle dagsordenens punkter. 



 



Referent Administrator Andreas Willer (herefter AWH) blev valgt som 
referent. Referenten præciserede, at referatet ville blive 
udarbejdet som et beslutningsreferat med en gengivelse af 
aftenens beslutninger, og således at referatet ikke vil 
indeholde udførligt referat af aftenens diskussioner.  



AWH valgtes som 
referent. 



 



2 Bestyrelsens beretning  



 Formand LT henviste til den omdelte beretning. 



 



Beretningen er vedlagt referatet. 



Beretningen blev 



taget til 
efterretning. 



 Spørgsmål og kommentarer  



Affald En andelshaver spurgte hvad problemet med affald er, og 



hvorfor det stod nævnt i bestyrelsens beretning. 



 



Bestyrelsen forklarede, at de jævnligt modtager klager over 



fra andelshavere over forkert sorteret affald, og at 
bestyrelsen bruger alt for meget tid på disse klager, hvorfor 



det står nævnt i beretningen.  



 



En andelshaver bad om navn på de der ikke sorterer affald.  



 



Bestyrelsen oplyste, at de hverken kan eller må gå igennem 



affald for at identificere andelshavere. 



 



Bestyrelsen forklarede, at genboejendommen også har smidt 



affald i foreningens containere. 



 



Retssag om 



skimmelsvamp 



En andelshaver spurgte om retssagen ved skimmelsvamp 



dommen, og om hvorfor bestyrelsen ikke havde fulgt 



andelshaverens råd, som bestyrelsen selv havde forespurgt. 



Samt ville andelshaveren høre om formandens rolle i 



retssagen. 



 



Bestyrelsen forklarede, at sagen blev gennemgået efter 
afgørelse sammen med advokat og formand. Bestyrelsen 
oplyste, at der på det møde blev stemt om hvorvidt sagen 



skulle ankes. Formanden stemte også på dette møde. 
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Bestyrelsens fortalte, at efter dommens offentliggørelse, 



blev dommen gennemgået med advokat og formanden, 



hvorefter et flertal besluttede at gå videre med retssagen. 



 



Bestyrelsen forklarede, at ansvaret i sagen ikke kunne 



placeres, og derved var omkostningen blevet placeret på de 
stærkeste skuldre, som i denne sag havde været foreningen. 



Der var ikke fundet en vinder af sagen, og andelshaveren 



havde fået dækket sine omkostninger. 



 



Bestyrelsen fortalte, at den del af bestyrelsen som 



håndterede sagen mente, at foreningen var den forkerte 
sagsøgte, og at sagen var et anliggende mellem andelshaver 
og formand. Foreningens advokat havde været enig, 



hvorimod andelshavers advokat havde været uenig. 



Neutralitet En andelshaver kommenterede på beretningens politiske 



farve og bad om mere neutralitet. 



 



Bestyrelsen tog kommentaren til sig. 



 



Valuarvurdering En andelshaver spurgte om, hvornår det var blevet vedtaget 



at foreningen skulle bruge valuarvurdering hvert år. 



 



Bestyrelsen forklarede, at når man som forening først har 



valgt at overgå til valuarvurdering, fremfor en offentlig 
vurdering, er det lovpligtigt at indhente en valuarvurdering 



til hvert regnskabsår. 



 



 



3 Forelæggelse af årsrapport 2019 og evt. 
revisionsberetning samt godkendelse af årsrapporten 
og andelsværdi 



 



ST gennemgik hovedposterne i årsregnskabet. 



Regnskabet blev 
enstemmigt 
vedtaget.  



Indtægter De samlede indtægter udgjorde kr. 2.002.436. Heraf kr. 
1.969.173 i boligafgift. 



 



Omkostninger Der var afholdt driftsomkostninger på kr. 1.107.309 og 
finansielle omkostninger på kr. 1.103.962. 



 



Årest resultat Efter afskrivninger og finansielle omkostninger/renter blev 
årets resultat et underskud på kr. 108.835. 



 



Andelsværdi Andelsværdien blev enstemmigt vedtaget til  kr. 24,00 



 Spørgsmål og kommentarer  



 ST forklarede, hvordan det nye lovindgreb vedrørende 
boligreguleringslovens § 5, stk. 2 påvirker 
valuarvurderinger og dermed værdifastsættelsen af 
ejendommen. 



 



 



4 Forelæggelse af drifts- og likviditetsbudget til 
godkendelse og beslutning om eventuel ændring af 
boligafgiften og á conto bidrag.  



Budgettet 01.01.2019/31.12.2020 indeholder stigning i 
boligafgiften (i henhold til forbrugerprisindekset) på 1%. 



Budgettet blev 
enstemmigt 
vedtaget.  
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ST forelagde drifts- og likviditetsbudgettet for 2020. 



 Spørgsmål og kommentarer  



 Der var ingen spørgsmål eller kommentarer.  



 



5 Forslag Beslutning  



5.1 Indtil næste ordinære generalforsamling bemyndiges 
bestyrelsen til at foretage omprioritering af foreningens 
realkreditlån samt omlægning af eventuel kasse-
kredit/banklån til lavere forrentet realkreditlån. 



Forslaget blev 
enstemmigt 
vedtaget.  



 Spørgsmål og kommentarer  



 LT forklarede, at bestyrelsen ønskede denne bemyndigelse 
for at kunne kurssikre når renten er lavest. 



 



 Vedtagelse  



 Forslaget vedtages ved simpelt flertal jf. vedtægternes § 27.  



 



5.2 Bestyrelsen indstiller den opdaterede vedligeholdelsesplan 
til godkendelse på generalforsamlingen. 



Forslaget bortfaldt 
og blev til et 
orienteringspunkt. 



 Spørgsmål og kommentarer  



Gennemgang af 
vedligeholdelses-
plan 



Morten Kjær Jacobsen (herefter MKJ) fra 2T Arkitekt & 
Ingeniør gennemgik den opdaterede vedligeholdelsesplan. 



 



 LT forklarede, at den opdaterede vedligeholdelses plan var 
ønsket på den forrige generalforsamling. 



 



Malerier 



 



En andelshaver spurgte om foreningens malerier i 
opgangene ville blive bevaret. 
 
Bestyrelsen forklarede, at malerierne skal bevares og at der 
er taget kontakt til fonde for at bevare dem. Bestyrelsen 
fortalte, at der skal konservator på sagen og at der skal 
gøres adgang for offentligheden, hvis en fond skal bevare 
malerierne. 



 



Fast 
vedligeholdelses-
plan 



En andelshaver spurgte om vedligeholdelsesplanen var fast 
for 0-5 år. 
 
ST forklarede, at punktet blev til et orienteringspunkt, da 
vedligeholdelsesplanen ikke er bindende og at bestyrelsen 
derfor ikke udelukkende skal handle ud fra denne. 



 



 Vedtagelse  



 Forslaget vedtages ved simpelt flertal jf. vedtægternes § 27.  



 



5.3 Bestyrelsen bemyndiges til evt. at flytte om på 



vedligeholdelsesplanens projekter mellem de enkelte år, 
såfremt af hensyn til bl.a. økonomi, kapacitet og 
nødvendighed taler for det. 



Forslaget blev 
enstemmigt 
vedtaget.  



 Spørgsmål og kommentarer  



 LT forklarede, at faldstammeprojektet er første prioritet og 
at altandøre laves, hvis der findes tid og penge til projektet. 
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 Vedtagelse  



 Forslaget vedtages ved simpelt flertal jf. vedtægternes § 27.  



 



Orientering En andelshaver forlod generalforsamlingen og herefter var 
kun 21 medlemmer tilstede, heraf 2 med fuldmagt. 



 



 



5.4 Bestyrelsen bemyndiges til igangsættelse af følgende 



projekter i 2020: 
 Udskiftning af faldstammer 



 Udskiftning af varmtvandsbeholdere 
 Udskiftning af altandøre 
 El undersøgelse af om der på fællesområderne, 



stadig er nogen områder med stofledninger 
Vedlagt er projektplan og budget. 



Forslaget blev 
vedtaget med 20 
stemmer for, 1 
stemmer imod og 
0 stemmer 
hverken for eller 
imod.   



Gennemgang 
 



MKJ gennemgik faldstammeprojektet, og svarede på 
spørgsmål fra andelshaverne. 



 



Byggeplads 
 



MKJ fortalte, at der vil blive opsat afdækning i alle boliger og 
på adgangsveje, samt vil der på byggepladsen blive opsat 
skurvogne og hegn. 



 



Faldstammer 



 



MKJ forklarede, hvordan nedtagning samt bortskaffelse af 
eksisterende faldstammer vil blive foretaget. MJK fortalte, at 



der vil blive leveret og monteret nye faldstammer horisontalt 
samt vertikalt.  
 



MJK forklarede, at der også vil blive foretaget udskiftning af 
alle gulvafløb, samt blive opsat rottespærre i kælderen og i 
jorden. 



 



Komple-
menteringer 



MJK forklarede processen omkring hvordan nedtagning samt 
genmontering af indmurede faldstammer, rørskakter, 



nedhængte lofter og skabe vil fungere i praksis når arbejdet 
påbegyndes.  



 
MJK gjorde andelshaverne opmærksomme på, at alle spartel 
samt malerarbejder ikke er inkluderet til tilbuddet. Dog 



forventes der at kunne leveres et tilvalg til en fælles maler 
som andelshavere kan bestille hos den udførende 
entreprenør, på andelshavers egen regning. 



 



Flisebelægning MJK fortalte, at opsætning af fliser er med i tilbuddet, men 
at andelshaver skal sørge for at lægge fliseren klar, når de 



skal opsættes igen. MJK forklarede, at det samme er 
gældende lukning af hul omkring gulvafløb. Her vil hullet 
blive lukket med de fliser andelshaver har lagt. Hvis 



andelshaver ikke har lagt fliser til håndværker, vil hullet blive 
lukket med støvbeton. 



 



Baderum MJK fortalte, at der vil forekomme enkelte baderum, hvor 
der udskiftes gulve og vægge og at de berørte beboere vil 



høre nærmere om dette. MJK forklarede, at der vil blive 
foretaget udskiftning af alle fuger fra væg til væg og fra gulv 
til væg. 
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Afløb i jord MJK fortalte, at man afventer en fælles gennemgang af tv-



inspektionen. 



 



Andet 



 



MJK fortalte, at rådgiverhonorar er inkl., samt at der også er 



afsat et beløb til uforudsete udgifter. 5 sal er ikke med da de 
badeværelser/rør blev etableret da taget blev udskiftet og 
lofterne blev inddraget til boliger i 2009/2010. MJK fortalte, 



at administration, gebyrer og forsikring ikke er indeholdt. Se 
også tilbud/budget ”Faldstamme renovering” som blev 
fremsendt inden GF. 



 



 Spørgsmål og kommentarer  



Kvaliteten i det 
færdige produkt 



En andelshaver var ikke enig projektets færdiggørelse 
omkring det afleverede produkt. 
 
MJK forklarede, at fliser selv skal gemmes af andelshaver 
såfremt at de skal reetableres på badeværelset. MJK 
begrundende, at det giver en samlet billigere pulje og sikrer 
kvaliteten af arbejdet bedre. 



 



Utilfredshed 



 



En andelshaver ytrede sin utilfredshed omkring den tømrer 
som Frederiksberg VVS havde hyret til opgaven. 
Andelshaveren forklarede, hvordan fejl og mangler ved 
forrige projekt var blevet set bort fra og at andelshavers 
køkken var efterladt i dårlig stand. 
 
MJK forklarede, at det handler om et forsikringsprincip og 
omkring hvem der har bevisbyrden. MJK fortalte, at hvis 
entreprenøren ikke mener skaden er forsaget af hans 
håndværkere, og at andelshaver ikke har bevis på modsatte 
er det en svær sag og at det kun er den del i loven der kan 
følges. MJK, fortalte, at entreprisen dengang ikke indeholdte 
spartel og maling. Bestyrelsesmedlem Janne Flora (herefter 
JF) pointerede, at den beslutning var truffet på 
generalforsamling, og at nedsænkede lofter samt rørkasser 
som forhindrer adgang til rør er ulovlige. JF forklarede, at 
der er flere andelshavere som følger reglerne og ikke har 
pakket foreningens rør ind, og at man ikke kan forvente at 
de andelshavere betaler for andre andelshaveres ulovligt 
udførte nedsænkede lofter og rørkasser. 
 
ST opfordrede her alle andelshavere til at tage billeder af 
deres andel inden entreprenøren gik i gang med udskiftning 
af faldstammer. 
 
Andelshaver pointerede, at det afleverede projekt skal være 
i samme kvalitet som da projektet startede. 
 
Bestyrelsen holdte fast i, at dette vil gøre projektet dyrere 
for andelshavere der følger reglementet omkring adgang til 
forenings rør. 



 



Maler En andelshaver spurgte om man selv kunne kontakte 
maleren med egne ønsker omkring sin andel. 
 
MJK forklarede, at det kunne man godt og at det samme er 
gældende for opsætning af ny vvs. MJK begrundende, at 
dette var den eneste mulige løsning og at det kun var 
murerarbejde som var indeholdt i projektet. 



 



Syn og skøn En andelshaver spurgte om kvaliteten i udbuddet.  
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MJK forklarede, at han personligt selv vil gå med rundt til 
syns og skønsrapporter efter entreprisen er færdiggjort. 



Tidsplan og 
varsel 



En andelshaver spurgte om revner i badeværelserne og om 
der ville blive udsendt en tidsplan. 
 
MJK fortalte, at op til flere badeværelser har revner og at de 
vil blive prioriteret efter de revner der er værst, og blive 
skiftet i den rækkefølge. MJK forklarede, at der vil blive 
udsendt en overordnet tidsplan ca. 2 måneder før projektets 
start, men at entreprenøren vil varsle hver andelshaver 
henholdsvis 14 dage og 3 dage før indgang. 



 



Oversvømmelse En andelshaver spurgte om tidligere oversvømmelser i 
kælderen har været relateret til dårlige faldstammer. 
 
MJK forklarede, at det er der meget stor sandsynlighed for. 



 



Strømpeforing 
eller relining 



En andelshaver ytrede sin bekymring og spurgte hvorfor 
man ikke havde valgt strømpeforing eller relining, fremfor at 
udskifte alle rørene. 
 
MJK forklarede, at begge muligheder er blevet undersøgt. 
Strømpeforing vil være minimum dobbelt så dyrt og have 
meget høje startomkostninger, mens at rørene er for gamle 
og porøse til at kunne tåle den rensning der skal til, før 
relining kan finde sted vil skabe alvorlige vandskader flere 
steder.  
 
Såfremt relining skulle finde sted, ville lofter og rørkasser 
alligevel skulle skilles ad, og den gevinst andelshaveren 
dermed forventer der ville være ved en relining findes 
simpelthen ikke. 



 



Til afstemning 



 



ST forklarede, at byggeteknisk rådgivers anbefaling er klar 
og der er blevet redegjort for projektet. ST stiller forslaget 
til afstemning. 



 



 Vedtagelse  



 Forslaget vedtages ved simpelt flertal jf. vedtægternes § 27.  



 



5.5 Bestyrelsen bemyndiges til at optage supplerende lån til 
gennemførelse af projekterne i 2020 og 2021, dog max. kr. 
3.500.000. 



Forslaget blev 
enstemmigt 
vedtaget.  



 Spørgsmål og kommentarer  



Ny låneramme ST forklarede, at den samlede ramme for projekterne i 2020 
og 2021 lå på kr. 4.000.000 og at det er mere hensigts-
mæssigt, at optage et lån for kr. 2.500.000, da foreningens 
likvider er på ca. kr. 2.000.000. 



 



Boligafgift 



 



En andelshaver spurgte om boligafgiften ville stige i 
forbindelse med optagelse af lånet på kr. 2.500.000. 
 
ST forklarede, at et lån som dette vil koste foreningen ca. kr. 
100.000 om året. ST gennemgik foreningens budget og 
konstaterede, at der er råderum til låneoptagelsen uden en 
stigning i boligafgiften. 



 



Bemyndigelse 



 



Bestyrelsen blev bemyndiget til at optage et tillægslån på kr. 
2.500.000. 



 



 Vedtagelse  
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 Forslaget vedtages ved simpelt flertal jf. vedtægternes § 27.  



 



5.6 Bestyrelsen/andelshaver Lotte Trier stiller forslag om 
ændring af YouSee aftale. 



Forslaget bortfaldt.   



 Spørgsmål og kommentarer  



Tilkendegivelse Generalforsamlingen gav sin tilkendegivelse til forslaget og 
der arbejdes videre med at indhente et tilbud fra YouSee. 



 



 Vedtagelse  



 Forslaget vedtages ved simpelt flertal jf. vedtægternes § 27.  



 



5.7 Andelshaver Lotte Trier stiller forslag om benchmark analyse 



på området for administrator. 
 
Forslagsstiller LT motiverede forslaget, og forklarede at det 



ville være sundt at undersøge markedet, for at se om man 
har den rette administrator. 



Forslaget blev 
vedtaget med 
flertal. 



 Spørgsmål og kommentarer  



 En andelshaver opfordrede til, at foreningen undersøgte 
muligheden for at bruge flere likvider på en administrator for 
at lempe bestyrelsens arbejde, samt en lave en undersøgelse 
om karakteren af ydelsen foreningen betaler for. 



 



 Vedtagelse  



 Forslaget vedtages ved simpelt flertal jf. vedtægternes § 27.  



 



5.8 Andelshavere Ana M. Chirita, Lise Hannibal og Andrew 
Blackwell stiller forslag til ændring af reglerne om hundehold 
i foreningen. 



ST gennemgik forslaget og konstaterede at punkt 7 ikke 
kunne føres til afstemning. 



 
Punkt 7 udgår fra forslaget. 



Forslaget blev 
foreløbigt vedtaget 
med 14 stemmer 
for, 7 stemmer 
imod. 



 Spørgsmål og kommentarer  



 JF forklarede, at bestyrelsen ikke kan håndhæve regler 
generelt, og om husdyr specifikt, uanset om de er skrevet 
ned eller ej. 



 



 



 



ST forklarede, at det kun er efter hundeloven kan lade sig 
gøre at påtvinge en andelshaver, at skille sig af med sin 
hund. 



 



 Vedtagelse  



 Forslaget vedtages ved, at mindst 2/3 af foreningens 
medlemmer er til stede, og at 2/3 stemmer for forslaget jf. 
§ 27. 



 



 Forslaget blev foreløbigt vedtaget, da der ikke var mødt 2/3 
andelshaver op. Forslaget kan endeligt vedtages på næste 
generalforsamling med 2/3 stemmer for, uanset antallet er 
fremmødte. 



 



 



6 Valg af bestyrelse  



Til bestyrelsen valgtes: 



Bestyrelsesmedlem Nils Rasmussen 
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Bestyrelsesmedlem Mette Skov Hansen 



Suppleant Nina Andersson 



Suppleant Simone Aslund Friis Pedersen 



Bestyrelsen består herefter af: 



Formand Lotte Trier På valg i 2021 



Næstformand Astrid Vinsand Naver På valg i 2021 



Kasserer Nils Rasmussen På valg i 2022 



Sekretær Agnethe Malmmose Bak Sørensen På valg i 2021 



Bestyrelsesmedlem Mette Skov Hansen På valg i 2022 



Suppleant Nina Andersson På valg i 2021 



Suppleant Simone Aslund Friis Pedersen På valg i 2021 



 



7 Valg af administrator  



 ADLEX-MÜRSCH Ejendomsadministration A/S blev genvalgt  



 



8 Valg af revisor  



 GLB Revision blev genvalgt  



 



9 Eventuelt 



Tjans til 
andelshavere 



En andelshaver foreslog at man i bestyrelsen afgrænsede tjanser til andelshavere. 



Tak til udtrådte 
bestyrelses-
medlemmer 



 



LT takkede af til Janne Flora, Lise Hannibal og Mette Boring. Foreningen takkede 
for det gode samarbejde og gav en afskedsgave til de tre afgående 
bestyrelsesmedlemmer. 



 



 



Herefter takkede ST for god ro og orden.  



 



Generalforsamlingen blev hævet kl. 22.30. 



 



 



I henhold til vedtægternes § 28 skal dette referat underskrives af dirigenten og hele bestyrelsen.  



 



 



Som dirigent:    Som formand:  



 



 



___________________   ___________________   



Steen Thomsen   Lotte Trier   
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Som sekretær:   Som næstformand: 



 



 



____________________   ____________________ 



Agnethe Malmmose Bak Sørensen  Astrid Vinsand Naver 



 



 



 



Som kasserer:   Som bestyrelsesmedlem: 



 



 



____________________   ____________________ 



Nils Rasmussen   Mette Skov Hansen 
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  challenge -5117167971840933669
  hashsumB cb53f690UXu240126663/SHA512/1771A96D93A926180E600B6203FD30CAD0829A87CD35686C20D153EF25A55E9BAA6D745409F264A4F8821558209FD97FD6D7EAE068B1FD54202C3549E014FF6C
  TimeStamp MjAyMC0wNy0xMyAxODowMzo1NiswMjAw




  
 
 
 
 
 
 D6K/X7Dhk+ttFk9OuTbDW+lIe2tnhv5qWEIB8Ez0NBU=


 
OgKiCbfXcm3X1t2/5JDJ4EkkNAfQWCoP0eRkZ7B9vpmK6Qd6nRcIQ0TSJrgCrMz5r47JA+YJZoIn
TRzLAv/toBxcPKMqMMsqva392J4VaeF24LxjkwLAyiuE/IeowNv50kuaCXfqkAec1vn3MRjl66hN
lFVvDiUHpsMsRc0x9STK1YLwmjoCogvizRMePjYQimrAeTMEuZ4LPpO9zNRj3ik2SufTJP7J/eFK
u3rbc4WTNYPaW3mmLQqjby1s7nby4W/VDigVtNemNUcHZ6+zAaFC+9gUoly0owujPavCi4865j0h
H5BeSgZlw5nJLUIFZBrlTjED66h8QDIIKLwZLQ==

 
 
  
  
   
  signtext 
  RequestIssuer ZXNpZ25hdHVyIERLIEFwUw==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV2luNjQ7IHg2NCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNTM3LjM2IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ2hyb21lLzgzLjAuNDEwMy4xMTYgU2FmYXJpLzUzNy4zNg==
  challenge 4793712302679641920
  hashsumB cb53f690UXu240126663/SHA512/1771A96D93A926180E600B6203FD30CAD0829A87CD35686C20D153EF25A55E9BAA6D745409F264A4F8821558209FD97FD6D7EAE068B1FD54202C3549E014FF6C
  TimeStamp MjAyMC0wNy0xNCAxMDowMzoyOCswMjAw




  
 
 
 
 
 
 8zHFjQj/eI6nADBt5T59zCzP6LOFSsFL/jwYUFnAl8w=


 
kIRrPq0JhMlqTjkgGysQy8eUmY0bjADdkS/2t+8VCPZjiFpbGlxoYvtGVs+agAroDXWLH4e0HTyB
JF8KCNzLJN3twaL8zvz6QLPPpDdGdjibqfTohPSDfBnE8F28eWvmLD5QqWJbgahb55GjmgmUtoLn
jBQJnoHH2wZoYDSj6CyKdNUMJOci5N3nsdLPP6FPn59UMnXdA8ZHL8t7E3dnoE/TpeKCy/I2hDFr
hz5fEfKuvwQlnAE8kiJih1zJwMDzaO77KJhW1TGaT5eTuMNsqtngIrUQVM+x4/FDDorFmrGp644m
yk2NvdjIxdNJycL+4kgimEeWjXudEtZigl+OYg==

 
 
  
  
   
  signtext 
  RequestIssuer ZXNpZ25hdHVyIERLIEFwUw==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKGlQaG9uZTsgQ1BVIGlQaG9uZSBPUyAxMF8zXzIgbGlrZSBNYWMgT1MgWCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNjAzLjIuNCAoS0hUTUwsIGxpa2UgR2Vja28pIFZlcnNpb24vMTAuMCBNb2JpbGUvMTRGODkgU2FmYXJpLzYwMi4x
  challenge -9155413258879495632
  hashsumB cb53f690UXu240126663/SHA512/1771A96D93A926180E600B6203FD30CAD0829A87CD35686C20D153EF25A55E9BAA6D745409F264A4F8821558209FD97FD6D7EAE068B1FD54202C3549E014FF6C
  TimeStamp MjAyMC0wNy0xNCAxMDoxMToxNiswMjAw




  
 
 
 
 
 
 lWDTuaymwOb28ZMKHVXFrF/l2EZFwzmJ4q4Ufi3XtRw=


 
fQkBCS1f93XBUEGEIOeFYiIuZyQ3da1V/CWkgybMj3x3n+dx9MkLrT2y+ws7jQmk9QgHRvqU+JnQ
qpKAMvG247W2ITPWzTLQ8oc16YDP7k6iCs5bECt8iFXAfKdDIy7FMGKYCiv9CqZhBUQ51zT7J5RO
cSPNHPGHQtEhZMlHhS0ITYvjd73A5z8k0au36ONO6E8w1s1EMaD8XMe8dx/5R4JqEQQk/7+XvR2d
1LbC4aaJe89CPAaBSFYO50RsVIRlQHFN/O47RcSDbaE2nBGup1hM/lChcxoDkK9f6XGP6fCCDj4p
MwIkRDuna4hiUwmsl/NAKHrZHuKrfSCLIjYZhg==

 
 
  
  
   
  signtext 
  RequestIssuer ZXNpZ25hdHVyIERLIEFwUw==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKExpbnV4OyBBbmRyb2lkIDEwOyBPTkVQTFVTIEE2MDAzKSBBcHBsZVdlYktpdC81MzcuMzYgKEtIVE1MLCBsaWtlIEdlY2tvKSBDaHJvbWUvODMuMC40MTAzLjEwNiBNb2JpbGUgU2FmYXJpLzUzNy4zNg==
  challenge -3585942583187024
  hashsumB cb53f690UXu240126663/SHA512/1771A96D93A926180E600B6203FD30CAD0829A87CD35686C20D153EF25A55E9BAA6D745409F264A4F8821558209FD97FD6D7EAE068B1FD54202C3549E014FF6C
  TimeStamp MjAyMC0wNy0xMiAxNjozNDowNSswMjAw
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